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Kommunstyrelsens arbetsutskott 

§ 13 KFKS 2018/416 

Motion -Bibliotek på Kvarnholmen 
Motion den 23 apnl 2018 från Sidnry Holm och Lisskulla Zqyane (MP) 

Beslut 
Kommunstyrelsens arbetsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 

Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige fatta följande beslut. 

Kommunfullmäktige noterar att det redan pågår ett arbete med planering av flexibla 

kulturlokaler i centrala Nacka med bibliotek och konsthall vilket uppfyller intentionerna 

bakom förslagen i motionen. 

Ärende 
Motionärerna föreslår att Nacka kommun ska besluta att planera för ett bibliotek på 

Kvarnhohnen. 

Motionen har tidigare behandlats av kulturnämnden den 26 mars 2019 (§19). 

Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade därefter den 16 april 2019 (§58) att 

återremittera motionen för att behandlas när planeringen av nya kulturlokaler i centrala 

Nacka är klar. Arbetet med planeringen av kulturlokaler i centrala Nacka, med bland annat 
nytt bibliotek, är i sitt initiala skede. Av kommunallagen framgår att en motion 

ska om möjligt beredas på sådant sätt att fullmäktige kan fatta beslut inom ett år. För att 
beredningen av motionen inte ska dröja har kulturnämnden valt att bereda motionen och 

övergripande beskriva det arbete som har initierats avseende kulturlokaler. 

Behov av ett bibliotek på Kvarnhohnen bedöms behöva ses i ett större sammanhang, där 

det tas hänsyn till det totala behovet av biblioteksservice i centrala Nacka. Det anses vara 

för tidigt att i nuläget besluta om placering av bibliotek på Kvarnhohnen. Det pågår dock 
ett arbete med att planera för nya flexibla kulturlokaler i centrala Nacka med bibliotek och 

konsthall där det kommer att tas hänsyn till kommunens övergripande behov av 

biblioteksservice. 

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från kultur- och fri tidsenheten daterad den 18 november 2019, reviderad den 

27 januari 2020 
Bilaga 1 Motion - Bibliotek på K varnhohnen (MP) 

Bilaga 2 Protokollsutdrag från kulturnämnden den 10 december 2019, § 76 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utd ragsbestyrkande 
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Bilaga 3 Protokollsutdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott den 16 april 2019, § 

58 med beslut om återremittering av ärendet 

Bilaga 4 Protokollsutdrag från kulturnämnden den 26 mars 2019, § 19 

Yrkanden 
Khashayar Farmanbar (S) yrkade, med instämmande av Milrnel Carlsson (NL), bifall till 
förslaget i motionen. 

Karin Teljstedt (Iill) yrkade bifall till förslaget från kulturnämnden. 

Beslutsgång 
Ordförande ställde Karin Teljstedts yrkande mot I<hashayar Farmanbars yrkande, och fann 

att kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade i enlighet med Karin Teljstedts yrkande om 

bifall till kulturnämndens förslag. 

Protokollsanteckningar 
Mikael Carlsson lät anteckna följande till protokollet för Nackalistans grupp: 
"Nackalistan har i sin budget lagt in medel för att utreda ett bibliotek på Henriksdal. 
Kvarnholmen och Henriksdal är folktäta delar av Nacka som har alldeles för få välfards-, 

idrotts- och kultursatsningar. Skulle det vara så lyckligt att det etablerades ett bibliotek på 

Kvarnholmen så är Nackalistan förstås med på tåget och bifaller detta. 

Kvarnholmen/Henriksdal kommer att ha lika många invånare som städer i Sverige och 

behöver både möteslokaler, kultur och idrottsytor." 

Karin Teljstedt lät anteckna följande till protokollet för Kristdemokraternas grupp: 
"Närhet, tillgänglighet och bra utbud på bibliotek är väldigt viktigt för K.ristdemokraterna. 

Kvarnholmen är nu en stor och växande del av Nacka, men hela Nacka växer och det är 

för tidigt att låta Kvarnholmen gå före i kön på bekostnad av att ev. andra delar inte får 

tillräcklig biblioteksservice. Vi vill understryka tjänstemännens slutsats 'Behov av ett 

bibliotek på Kvarnholmen måste ses i ett större sammanhang, där det tas hänsyn till det 

totala behovet av biblioteksservice i centrala Nacka' 

Den nya tiden har också lite annorlunda mönster för konsumtion och utövande av kultur. 

Det är inte längre helt självklart att bygga fysiska bibliotek i varje hörn. Innan vi gör nya 

stora biblioteksbyggen bör vi analysera i vilken grad den nya tekniken har förändrat 

situationen. Det är därför klokt att avvakta och inta förhasta sig." 

Ordförandes signatur Justerandes signatur Utdragsbestyrkande 


